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VERENIGINGSINFORMATIE 
 
Repetitie : donderdagavond  van 20.00-22.00 uur 
Locatie : gebouw Irene, Kanaalstraat, Aalsmeer. 
Contributie : € 14.00 per maand. 
Rekening bij : RABO bank Aalsmeer 
   Rekeningnr. 35 96 95 825 t.n.v. E. Stoof 
   Postbank nr. 1030178 t.n.v. A.C.O.V. 
Dirigent : Herman Paardekooper 
   1e Helmerstraat 331 bg  
   1054 EE Amsterdam. 
   Tel. : 020-6855592 
Voorzitter : Annet de Jong 
   Aalsmeerderweg 230 
   1432 CW Aalsmeer 
   Tel: 0297-329443 of 06-20644802    
Penningmeester : Dick van Vliet 
   Herenweg 190 a 
   3648 CP Wilnis 
   Tel: 0297-285935 
Secretaris : Marijke Buijs 
   Oosteinderweg 530 
   1432 BS Aalsmeer 
   020-6404125 
   e-mail : secretaris@acov.nl 
Bibliothecaris : Dick Krijger 
   Calveslo 17 
   1433 NK Kudelstaart  
Alg. bestuurslid : Mels Leenheer 
   IJweg 1231 
   2133 MJ Hoofddorp. 
   Tel. : 023-5616297 
   Hans Westra 
   Baanvak 91 
   1431 LJ Aalsmeer 
   0297-341990  
Website : www.acov.nl 
 
Indien u niet aanwezig kunt zijn op de repetities, wilt u dat dan 
doorgeven aan één van de bestuursleden ?  

http://www.acov.nl/
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Lief en leed 
Namens de vereniging verzorgen de dames Bep Hoogendoorn  en 
Annie Stoof een attentie bij ziekte of feestelijke gebeurtenis. 
Hun telefoonnummers zijn : 0297-324429 en 0297- 
   
Ledenaantal 
Stand per 24 april 2008: 75 leden. 
 
Bedankt: 
Marian Kappers 
Gré Mans 
   
Overleden: 
Anneke Haaring- Kniep  
 
Nieuwe leden:  
Hennie Dop 
Ton Engel 
Henk Hospes 
Joceline Westra 
 
Weer terug: 
Cobi van Emst 
 
 
Stand per 16 april 2009: 77 leden 
 
Data om te onthouden: 
Jaarvergadering    : 16 april 
Koninginnedag    : 30 april 
Hemelvaartdag    : 5 mei 
Laatste repetitie voor de vakantie  : 25 juni  
Eerste repetitie na de vakantie  : 20 augustus 
Studieweekend    : 11-13 september 
Generale repetitie    : 20 november 
Winterconcert     : 21 november 
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Praatje van de voorzitter 
Voorzitter…….. Na 5 jaar secretaris te zijn geweest 
een nieuwe uitdaging. De afgelopen maanden, 
nadat Nelleke met ziekteverlof ging, heb ik al wat 
kunnen oefenen en ik moet zeggen: het is me niet 
zwaar gevallen. 
 

Hoe dat komt? Dat is heel simpel: er zijn heel veel mensen die hun 
steentje bijdragen aan het wel en wee van onze vereniging. Neem 
nou de overige bestuursleden. Toen ik het stokje van Nelleke 
overnam heb ik eerlijk opgebiecht dat ik niet zo best ben in het 
delegeren van de taken ( en dat is nog zacht uitgedrukt). Ik heb ze 
gevraagd of ze me daarbij wilden helpen, en dat hebben ze gedaan, 
ieder op zijn/ haar eigen manier. Ze hebben me goed in de gaten 
gehouden en waar nodig dingen overgenomen. Geweldig toch? En 
dan de commissies: lief en leed, kledingcommissie en 
concertcommissie. Het wordt niet altijd gezien, veel gebeurt achter 
de schermen, maar ze hebben enorm veel werk verzet. Het is met 
recht: vele handen maken licht werk. 
 
Als ik terugkijk op het afgelopen jaar, ben ik heel trots op de 
prestaties van ons koor. Het voorjaarsconcert heb ik helaas niet 
meegemaakt, maar het Kerstconcert was geweldig. Daar raak je 
bijna niet over uitgepraat. Ik heb ervan genoten! 
 
Helaas is het succes van het verleden geen garantie voor de 
toekomst. Er moet hard gewerkt worden voor ons volgende concert: 
Ein Deutsches Requiem van Brahms. Prachtige muziek, maar niet 
makkelijk. Het zal van iedereen een grote inzet vragen om dit stuk 
goed uit te kunnen voeren. Het is noodzakelijk om alle repetities 
zoveel mogelijk aanwezig te zijn. 
 
Om het nuttige met het aangename te verenigen gaan we in 
september op “studiereis”. Aan het programma wordt inmiddels  
hard gewerkt. Ik hoop natuurlijk dat zoveel  mogelijk leden mee 
gaan, want: hoe meer zielen, hoe meer vreugd ( en hoe meer 
rendement van de studiedag ) 
 
Ik ben in ieder geval van de partij. U/jij toch ook?    
Annet de Jong 
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ALGEMENE LEDENVERGADERING  
Hierbij wordt u uitgenodigd voor de algemene ledenvergadering, die 
gehouden zal worden op donderdag 16 april a.s. in gebouw “Irene’. 
Aanvang 21.00 uur 
Agenda 
1. Opening  
2. Notulen van de ledenvergadering van 24 april 2008 
3. Financieel verslag penningmeester 
4. Verslag kascommissie 
5. Benoeming kascommissie 
6. Bestuurszaken    
7. Jubilea      
8. Mededelingen bestuur /dirigent 
9. Rondvraag 
10. Sluiting 
 
 
Punt 2. Notulen van de ledenvergadering van 24 april 2008. 
Aanwezig: 19 alten, 17 sopranen, 8 bassen, 5 tenoren 
1. Opening. 
Alle aanwezigen worden hartelijk welkom geheten door de 
voorzitter, Nelleke Grebe. De jaarvergadering is een jaarlijks 
terugkerend officieel onderdeel van ons koor. Rond deze tijd blikken 
we even terug en kijken we ook vooruit. Het is een gelegenheid om  
stil te staan bij bijzondere zaken, zoals het vertrek en de aanstelling 
van bestuursleden. 
 
2. Notulen van de jaarvergadering van 26 april 2007. 
Heeft iedereen de notulen goed gelezen? Vragen? Opmerkingen? 
Geen. Dan worden de notulen bij deze goedgekeurd en vastgesteld. 
 
3. Financieel verslag penningmeester. 
De penningmeester heeft al een uitgebreid verslag geschreven in 
het jaarboekje. Dat heeft hij zo goed gedaan dat er nauwelijks 
vragen meer zijn. Op een vraag over de reserves legt hij uit dat alles 
wat we overhouden/ verdienen aan een concert in een “potje” gaat. 
Op die manier sparen we voor een volgend concert. Wat de 
subsidies betreft moeten we constateren dat de gemeente 
Haarlemmermeer heel wat scheutiger is met de subsidie dan 
Aalsmeer. De Gemeente Aalsmeer kent zeer strenge regels 
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waardoor het steeds onmogelijker wordt voor subsidie in 
aanmerking te komen. Dit gezegd hebbende is het woord aan de 
kascommissie. 
 
4. Verslag kascommissie. 
Deze keer bestond de kascommissie uit Hans Westra en Fred 
Cornet. Als oudste van dit tweetal neemt Fred het woord: We 
hebben de boeken uitgebreid bekeken en geen onrechtmatigheden 
gevonden. Het zag er allemaal uitstekend uit. De financiën worden 
hierbij goedgekeurd en de penningmeester gedechargeerd. Namens 
het bestuur wordt Bert Stoof, als administrateur, hartelijk bedankt. 
 
5. Benoeming kascommissie. 
Het is de bedoeling dat elk jaar één commissielid aftreed en een 
nieuw lid aantreedt. Fred geeft aan de boeken nog een jaar te willen 
controleren en als nieuw lid biedt Rudi Olde Heuvel zich aan. 
 
6. Bestuurszaken. 
In de pauze was er iets lekkers bij de koffie. Annet was jarig en 
trakteerde. Dat verdient een bloemetje. 
Deze avond nemen we afscheid van een zeer gewaardeerd 
bestuurslid: Jan Verbeek. Jan heeft meerdere keren in het bestuur 
gezeten. Al met al heel veel jaren. Hij is altijd zeer betrokken 
geweest, op zijn eigen rustige manier. Hij was een bestuurslid met 
kennis van zaken, vooral op het gebied van muziek en dat is 
natuurlijk mooi meegenomen op een koor . Tijdens de 
vergaderingen trad hij nooit op de voorgrond. Hij had zeker een 
mening over zaken, maar liet die nooit overheersen. We vinden het 
jammer dat voor hem de tijd gekomen is om het bestuur te verlaten, 
maar hopen dat hij nog lang met ons mee zal zingen. Jan krijgt als 
dank een bon en een prachtig boeket. 
Als leden het bestuur verlaten, moeten er ook weer nieuwe mensen 
gevonden worden om de lege plaatsen in te nemen. Met het vertrek 
van Jan en eerder dit jaar van Diet ontstonden er twee vacatures. 
Gelukkig hebben Marijke Buijs en Hans Westra zich bereid verklaard 
zich kandidaat te stellen voor ons bestuur. Middels handopsteken 
wordt er over hun benoeming gestemd. Gelukkig is iedereen vóór. 
Marijke en Hans worden uitgenodigd om aan te schuiven aan de 
bestuurstafel. Nelleke hoopt dat ze zich snel thuis zullen voelen en 
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beloofd dat we er alles aan zullen doen om de taken zo efficiënt 
mogelijk te verdelen. 
 
7. Jubilea 
Eén jubilaris dit jaar, of eigenlijk twee, maar 
Gerrie van Heuvelen, 40 jaar lid van ons koor, is 
er vanavond en ook de komende weken niet. 
Daar besteden we op een andere manier 
aandacht aan. 
Dineke Vuyk wordt gevraagd naar voren te 
komen. Zij is al 25 jaar trouw lid van ons koor en 
tevens actief in de kledingcommissie. Eigenlijk is 
het best bijzonder dat mensen zo lang verbonden zijn aan een 
vereniging. Tegenwoordig wordt er veel sneller dan vroeger 
gewisseld van zowel baan als hobby. Daarom zijn we extra gelukkig 
dat we ieder jaar toch weer leden in het zonnetje kunnen zetten die 
al langere tijd het “hoogste” lied zingen. Met deze woorden krijgt zij 
namens de ACOV een bloemetje, een bon en een klein cadeautje. 
 
8. Mededelingen bestuur / dirigent 
De website is vernieuwd! Het is de moeite waard weer eens een 
kijkje te nemen. Hans Westra zal de site beheren. Ideeën, foto’s en 
teksten kunt u bij hem kwijt. 
 
9. Rondvraag 
Kennelijk is iedereen tevreden, want er zijn geen vragen. 
Paula Broer bedankt het bestuur voor alle inspanningen. 
 
10. Sluiting 
Tot slot bedankt Nelleke iedereen voor zijn/ haar aanwezigheid. Ook 
dirigent/ medebestuurders/ leden concertcommissie/ lief en leed/ en 
kledingcommissie: hartelijk dank. We hebben een goed jaar achter 
de rug en met elkaar zullen we ook het komende seizoen vast weer 
veel plezier hebben. 
Wel thuis!! 
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Jaarverslag 2008 penningmeester 
 
Het afgelopen jaar hebben we niet zo goed geboerd, een verlies 
geleden van € 1.439. We hebben we twee concerten gegeven, die 
ons allebei geld hebben gekost: het voorjaars(Passie)concert op 19 
maart 2008 in de Triomfatorkerk en het Weihnachtsoratorium op 20 
december in de Bloemhaf. Vooral dat laatste was een artistiek en 
cultureel succes, maar kostte wel wat.  
Het concert van 19 maart heeft € 2.505 opgeleverd en € 3.197 
gekost, een verschil van € 692. We hadden in 2007 al € 500 
gespaard, zodat het concert voor slechts € 192 op het jaarresultaat 
2008 drukt. 
 
Resultaat kerstconcert: 

 Uitgaven Inkomsten 

Orkest en solisten 12.550  

Zaalhuur 1.279  

Advertenties 234  

Drukwerk 661  

Diversen 1.743  

Entreegelden  6.406 

Sponsors  1.220 

Subsidie Noord-
Holland 

 3.000 

Diversen, incl. 
gastzangers 

 327 

Wegboeken 
voorziening 

 2.000 

Tekort  3.514 

Totaal 16.467 16.467 

 
De inkomsten van het kerstconcert bedroegen in totaal een bedrag 
van € 10.953 (inclusief de subsidie van de provincie Noord-Holland 
van € 3.000 en de bijdragen van de gastzangers), de uitgaven € 
16.467. Dat betekent een tekort van € 5.514. Daarvan is € 2.000 
gefinancierd uit de eind 2007 gevormde voorziening. De rest (€ 
3.514) komt uit de gewone rekening 2008. Dit is overigens 
overeenkomstig de vorig jaar vastgestelde begroting 2008. 
Al met al hebben we dus uit de gewone rekening flink moeten 
toeleggen op de concerten.  
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Buiten de concerten om waren in 2008 de inkomsten in totaal € 
16.663 en de lasten € 11.396, zodat daaruit een positief saldo 
voortvloeit van € 5.267. Dat is minder dan in 2007. Uit dat bedrag 
(het ‘reguliere’ overschot) moeten dus ook de kosten van de 
concerten worden betaald. Zoals elk jaar weer mede door 
reserveren en voorzien: ook dit jaar zetten we weer wat opzij voor 
volgende concerten. Zie hieronder. 
Al met al komen we zodoende uit op een boekhoudkundig verlies 
van zo’n € 1.400. Hoe financieren we dat? In de eerste plaats uit de 
egalisatiereserve, het noodpotje voor tegenvalles en meevallers. 
Daaruit willen we € 1.250 putten. Resteert een tekort van € 189, dat 
afgeboekt moet worden op het kapitaal. Kortom, we teren een beetje 
in! 
De oplettende cijferaar zal zien dat het kapitaal zelfs met nog eens 
circa € 200 is afgenomen. Dat is een ingewikkeld verhaal, dat erop 
neerkomt dat er een correctie gemaakt moest worden van de 
vermogenssamenstelling.  
 
De concertreserveringen en -voorzieningen (beide per 31 december 
2008) zijn als volgt: 
- de voorziening voor de twee concerten 2008 zijn van de balans 

verdwenen en als ‘ontvangst’ voor dat concert geboekt (samen € 
2.500); 

- voorziening concert Ein Deutsches Requiem van Brahms, 
november 2009, was al € 2.000, komt nu € 2.000 bij; per 31 
december 2008 is dus gespaard € 4.000; 

- en we kijken nog verder vooruit, naar 2010 en 2011; in 2010 
houden we het op een klein(er) voorjaarsconcert, waarvoor in de 
begroting 2009 een post van € 1.000 is opgenomen als reserve, 
en in 2011 weer een groot concert, waarvoor in 2008 alvast € 
1.000 en volgens de begroting in 2009 € 2.000 is gereserveerd; 
gelet op het gemiddelde resultaat van zo’n  concert sparen we er 
in 2010 nog € 2.000 bij (dan hebben we begin 2011 € 5.000 
gespaard); 

- in 2012 volgt dan - Deo volente - een klein concert, waarvoor we 
in 2010 € 500 op de balans zetten; 

- de egalisatiereserve - die maximaal € 2.000 is - is nu flink 
afgenomen; anders gezegd, onze reserves raken uitgeput; we 
ontkomen er niet aan dat de ledenbijdragen (contributies) wat 
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omhoog moeten: voorgesteld wordt om deze per 1 januari 2010 
met een euro per maand te verhogen naar € 15.  

 
Door het extra concert in 2008 is de financiële situatie van de 
vereniging iets wankeler geworden. We redden het wel, maar niet 
zonder contributieverhoging. Ik verwijs ook nog naar mijn 
opmerkingen hierover in het vorige jaarverslag en ook naar wat ik 
hierna schrijf over de subsidies. Het bestuur stelt voor de contributie 
(pas) per 1 januari 2010 te verhogen met één euro per maand, zodat 
deze komt op € 15 per maand. In het algemeen lukt de financiering 
van onze repetities en uitvoeringen goed. De leden en donateurs 
betalen met hun contributies (een deel van) onze mooie 
oratoriumuitvoeringen. Een hobby kost wat, maar je krijgt er ook veel 
voor terug!  
Door het vormen van de reserves en de voorzieningen op de balans 
probeert de penningmeester een goed overzicht van dit alles te 
houden en een - hopelijk helder - inzicht daarin te geven. Het een en 
ander betekent dat er op langere termijn een soort evenwicht is 
tussen de baten en de lasten zonder dat sprake is van substantieel 
vermogen.  
 
De overheidssubsidies zijn wel een reden tot zorg. De gemeentelijke 
en de provinciale overheden steunen culturele activiteiten op hun 
gebied. Daaraan zijn echter verschillende, en vaak ingewikkelde 
voorwaarden verbonden. De provincie Noord-Holland geeft 
projectgebonden bijdragen, in ons geval een subsidie voor elk 
(groot) concert. Deze is in de loop der jaren afgenomen. Verder is er 
een nieuwe subsidieregeling van kracht geworden. We weten nog 
niet of dat in ons voordeel of - wat eerder het geval lijkt - in ons 
nadeel is. De gemeente Aalsmeer geeft waarderingssubsidies voor 
sociale en culturele instellingen. Een belangrijke voorwaarde is dat 
het vermogen zeer bescheiden is. Daarop wordt nu strenger dan 
voorheen, wat tot gevolg heeft gehad dat we voor het jaar 2009 
geen subsidie krijgen. Tot slot is er dan de subsidie van de 
gemeente Haarlemmermeer. Deze wordt gegeven omdat wij een 
behoorlijk aantal - gewaardeerde - inwoners van die gemeente tot 
onze leden mogen rekenen. Ook deze subsidie is wel afgenomen, 
tot ongeveer € 750, maar blijft van betekenis voor onze 
verenigingskas. 
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Bert Stoof is er gelukkig nog steeds om - met enthousiasme en inzet 
- de administratie van de vereniging te verzorgen. Hij heeft deze 
helemaal geautomatiseerd en weet als geen ander daarin de weg. 
Een bedankje en een compliment zijn hier zeker op hun plaats. 
 
Ten slotte wil ik ook deze keer iets over de belastingen opmerken. 
Uit het voorgaande volgt dat de financiële situatie van de vereniging 
steeds op het randje balanceert. Het is te doen, maar we moeten 
heel voorzichtig zijn. Extra bijdragen zijn dus hartelijk welkom. De 
vereniging is door de belastingdienst bij beschikking aangewezen 
als zogeheten ‘algemeen nu beogende instelling’ (afgekort: anbi). 
Dat betekent dat de vereniging geen schenkingsrecht en geen 
successierecht hoeft te betalen als zij een (grote) gift of een erfenis 
krijgt. Verder kan degene die bovenop de contributie een bedrag 
aan de vereniging schenkt, dit extra bedrag op zijn aangiftebiljet 
inkomstenbelasting als gift in aftrek brengen. Vooral ook de leden 
kunnen op deze manier bijdragen aan de groei en bloei van ons 
koor. Van harte aanbevolen! 
 
Dick van Vliet 
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BALANS PER 31 DECEMBER 2007 en 2008 

Aktiva 2007 2008 Passiva 2007 2008 

Vleugel 1 1 Kapitaal (incl. verlies 
2008 en correctie) 

750 351 

Partituren 42 42 Reserve egalisatie 1633 383 

Kapitaalrek. Postbank 1383 8396 Reserve 
automatisering 

950 950 

Betaalrekening 
Postbank 

6607 253 Reserve koorkleding 907 907 

Betaalrekening 
Rabobank 

4431 2731 Reserve vleugel 3000 3000 

Debiteuren 515 306 Voorziening 
concerten 2008 

2500  

Kas  6305 Nog te betalen Elias 856  

Te ontvangen rente  118 Voorziening 
Brahmsconcert 2009 

2000 4000 

   Res. concert 2011  1000 

   Reeds ontvangen 
contributies 2009 

280 252 

   Reeds ontv. donaties 25  

   Crediteuren 78 7279 

   Bankkosten 2008  30 

TOTAAL 12979 18152 TOTAAL 12979 18152 

 
UITGAVEN EN ONTVANGSTEN 2007 en 2008 

Uitgaven 2007 2008 Ontvangsten 2007 2008 

Directie, bestuur, 
secretariaat 

6189 6815 Contributies 12234 12237 

Huur 2469 2819 Donaties, giften, 
sponsoring 

2442 1585 

Inkoop partituren 258 567 Verkoop partituren 232 614 

Administratie-
/bankkosten 

217 282 Subsidies 968 1953 

Website 83 54 Rente 13 132 

Contributies, 
abonnementen 

533 551 Anjerfonds 149 142 

Jubilea, festiviteiten 78 226 Diverse baten   

Vleugel 55 82 Uit egalisatiereserve 37 1250 

Diverse kosten 35     

Subtotaal 9917 11396 Subtotaal 16075 17913 

   Concert najaar 2006   

Concert Elias 2007 19735  Concert Elias 2007  13577  
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   Vrijval voorz. Elias 4000  

Voorjaarsconcert ’08  3197 Voorjaarsconcert ‘08  2505 

   Vrijval voorj.concert  500 

Weihnachtsoratorium  16467 Weihnachtsoratorium 
(incl. subsidie 
provincie N-H) 

 10953 

Voorz. concert 2008 2000  Vrijval concert 2008  2000 

Voorz. concert 2009 2000 2000    

Reservering concert 
2011 

 1000    

   Verlies  189 

Totaal 33652 34060  33652 34060 

 
 
 

BEGROTING 2009 EN RAMING 2010 

Uitgaven 2009 2010 Ontvangsten 2009 2010 

Directie, bestuur en 
secretariaat 7000 7250 Contributies 12500 13000 
Huur 2800 3000 Donaties, giften 2500 1750 
Administratie/bank 250 300 Anjerfonds 150 125 
Contributies, 
abbonnem. 600 650 

Subsidies 
gemeenten 1500 750 

Vleugel 75 90    
Diverse kosten 500 500    
      
Subtotaal 11225 11790 Subtotaal 16650 15625 
Kosten minus 
opbrengsten concert 
2009  6000  

Vrijval voorziening 
concert 2009 4000  

Kosten minus 
opbrengsten concert 
2010 1000 1500 

Vrijval concert 
2010  1000 

Reservering (groot) 
concert  2011 2000 2000    
Res. klein concert 
2012  500    
Overschot 425 835    

Totaal 20650 16625  20650 16625 

 
 
 

 



 13 

Punt 4. Verslag kascommissie 
Het woord is aan Fred Cornet en/of Rudi Olde Heuvel 
 
Punt 5. Benoeming kascommissie 
Fred heeft de boeken twee jaar gecontroleerd. Dat betekend dat hij 
plaats moet maken voor een nieuw lid die naast Rudi volgende jaar 
de kascontrole op zich gaat nemen. Wie biedt zich aan? 
 
Punt 6. Bestuurszaken 
In overleg met het bestuur heeft Nelleke Grebe besloten haar functie 
als voorzitter definitief neer te leggen. Dat houdt in dat het bestuur 
op zoek moest naar iemand om haar plaats in te nemen. Het 
bestuur heeft besloten Annet de Jong aan te stellen als voorzitter. 
Aangezien zij de functie van secretaris bekleedde moest ook die 
plaats worden opgevuld. Marijke Buijs is bereid gevonden om die 
taak op zich te nemen. Omdat het bestuur uit zeven personen moet 
bestaan is het bestuur op zoek gegaan naar iemand die de zevende 
persoon wil zijn. Anna Muller heeft zich bereid verklaard het bestuur 
te willen versterken. D.m.v. handopsteken wordt u op de 
vergadering gevraagd of u het hiermee eens kunt zijn. 
 
Punt 7. Jubilea 
Dit jaar twee jubilarissen. Twee mannen deze keer. Allebei al heel 
lang lid. De één 40 jaar en de ander zelfs 50. U mag raden wie het 
zijn. 
 
Punt 8. Mededelingen bestuur/ dirigent 
 
Punt 9. Rondvraag 
Heeft u een dringende of minder dringende vraag? U heeft nu de 
gelegenheid…… 
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Jaarverslag secretaris. 
Inmiddels is het traditie om in het jaarboekje het jaar nog eens in 
vogelvlucht te laten passeren. Ook deze keer zal ik mijn best doen 
van elke maand iets te vertellen.  
Na het voorjaarsconcert in maart begonnen we in april weer fris met 
de studie van het Weihnachts-oratorium. Het was goed te merken 
dat we dit stuk al eerder onder leiding van Herman hadden 
gezongen, want grote delen zaten er nog behoorlijk in. Daarnaast 
besteedde Herman elke repetitie even tijd aan het Schicksalslied 
van Brahms. De uitnodigingen voor de gastzangers gingen de deur 
uit, maar reacties: ho maar! 
Mei verliep als april en ook juni vermeldt geen bijzonderheden. 
Deze maanden hebben we helaas elk jaar te maken met een matige 
repetitieopkomst. Veel leden zijn dan al op vakantie en dat is te 
merken. De laatste repetitie voor de vakantie ging niet door 
vanwege de voetbal. Hierdoor ging het seizoen een beetje als een 
nachtkaars uit.  
In juli was Irene dicht. Goede reden voor een lange zomerstop. 
Lekker even tijd voor andere dingen en genieten van de vakantie. 
Op 27 augustus waren de meeste leden weer present op de eerste 
repetitie na de vakantie. De stemmen moesten even worden 
opgewarmd, maar na een uurtje zingen klonk het al weer beter. 
Doordat de noten niet al te ver waren weggezakt kon er veel tijd 
besteed worden aan frasering en dynamiek. Het begon echt 
spannend te worden met de gastzangers.  
In september besloot Nelleke, in goed overleg met het bestuur, om 
gezondheidsredenen haar taak als voorzitter tijdelijk neer te leggen. 
Annet nam vanaf dat moment haar taak waar, geholpen door de 
andere bestuurders. De concertcommissie had deze maand haar 
eerste vergadering. Het ontwerp voor posters en flyers was klaar en 
kon naar de drukker. De befaamde presentielijst deed weer zijn 
intrede.  
Gelukkig kwamen er in oktober wat meer aanmeldingen van 
gastzangers. Tot onze grote verbazing waren het vooral tenoren die 
graag mee wilden zingen, zelfs zoveel dat we een paar mannen 
moesten afzeggen. De posters en flyers waren klaar voor 
verspreiding en de sponsors voor het programmaboekje kregen een 
‘bedel’brief. Gelukkig waren er ook deze keer weer leden bereid om 
de adressen af te gaan. Geen leuk klusje maar de opbrengst mocht 
er zijn: € 1250.00. De eerste statistiek van de repetitieopkomst werd 
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gepresenteerd, met als enig doel iedereen te stimuleren trouw op de 
repetities te komen. 
November. We moesten een keertje uitwijken naar de kerk. Meestal 
niet zo’n succes, maar de opkomst was deze keer prima. We 
hielden ook nog onze repetitiedag. Deze viel precies een week voor 
Sinterklaas. Dat was te merken aan het lekkers dat door 
verschillende leden werd gebakken of meegebracht. Speculaas, 
chocoladepietjes en nog veel meer lekkers verhoogde het 
zangplezier. Er werd een eerste contact gelegd met COV IJmuiden. 
Zij gaan ook het Deutsches Requiem zingen. Misschien kunnen we 
samenwerken?  
Het hoogtepunt van het jaar was uiteraard ons concert op 20 
december. Wat hebben we heerlijk gezongen! Gelukkig kwam dat 
ook over bij het publiek. Weken erna had men het er nog steeds 
over. Zelfs orkest en solisten waren enthousiast over de prestaties 
van het koor. En Herman? Die heeft een paar dagen naast zijn 
schoenen gelopen van trots. Helaas was er geen gelegenheid om 
het concert nog eens te evalueren. Het was meteen Kerst en Oud 
en Nieuw. Volgende keer beter.  
In januari moesten we het twee keer zonder Herman doen. Hij 
genoot van een welverdiende vakantie en had zijn zwager gevraagd 
om hem te vervangen. Helaas gooide het winterweer roet in het 
eten. De eerste keer dat Mike zou komen belde hij vroeg in de 
avond af vanwege zeer dichte mist. De tweede keer ging het beter 
en hebben we onder zijn leiding een doorstart van het Deutsches 
Requiem gemaakt. Er werd een enquête gehouden om te kijken of 
er belangstelling is voor een studieweekend.  
Februari. Het studieweekend gaat door! In september gaan we 
Brabant onveilig maken. We hebben een locatie gevonden en hopen 
dat iedereen meegaat. Er wordt hard op de noten gestudeerd. 
Brahms is echt moeilijk, maar we bijten ons erdoor heen.  
Ter wille van de ruimte kort iets over maart. Het studeren was 
misschien wat taai, maar noodzakelijk. Vooral het fugatische derde 
deel moest noot voor noot geoefend worden. Moeilijk, maar we 
komen er wel. Enkele enthousiaste leden bogen zich over een 
programma voor onze ‘reis’. Het gaat echt leuk worden! 
Dit was mijn laatste verslag. Ik geef het stokje over aan Marijke. Zij 
gaat de taak van secretaris overnemen. Uiteraard op haar eigen 
manier. Misschien heel anders, maar ik ben ervan overtuigd dat zij 
haar taak bekwaam uit zal voeren. 
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11-13 SEPTEMBER 2009 

 

Aankomst: vrijdagavond vanaf 19.00 uur. Vertrek: 

zondagmiddag rond 16.00 uur 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Locatie: de Beukenhof te Biezenmortel (N-B) 

 
www.beukenhof.nl 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overdag verblijf in de feestzaal. Overnachting in 
tweepersoonskamers. 

  

Geef je snel op!!!! 

http://www.beukenhof.nl/

